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Vilka aktiviteter eller evenemang tycker du 
har varit mest lyckade och varför?

• The Owner's Day

”Gratis middag med gäst. Möjligheten att ta med frun som annars inte är intresserad”

”TOD i år var lyckat då alla samlades på ett ställe vilket var trevligt”

”Jag har endast deltagit i The Owner´s Day och det var mycket bra. God mat, trevligt 
sällskap och en känsla av "vi tillsammans". 

”Owner´s Day alltid roligt att träffa på gamla och nya bekantskaper”

” The Owner´s Day (avslappnat samt trevligt mingel, nya kontakter)”

• Resorna

”SOT resan, bra tävlingar och trevligt resesällskap”

”Gotland med bra väder och trevligt arrangemang” 

”Gotlandsresan 2022 värdesätter jag högst”

”Resa till Normandie och Prix d’Amerique”

• Andelshästar

”Trevligt att komma ut o hälsa på ev.häst som man är delägare till”

”Hästägarbesök hos Jan-Olov Persson”

”Andelshästbesök- trevligt att se hur våra hästar har det till vardags

• Temakvällar

”Temakvällar tycker jag varit intressanta”

”Besöket av Per Nordström: mycket intressant att höra hans upplägg för unghästarna” 

”Per Eriksson: varför en travhäst ska se ut på ett visst sätt” 

”Hovslagaren: intressant med nya idéer och material på skor” 

”Temakväll om hovslageri mycket givande nyttigt och intressant”

”Temakvällar – lärorikt”

• Möten

”Höstmötet var trevligt och bjud på lite god mat”

”Årsmöte (viktiga frågor som disk)” 

”Årsmötet, det var fint att få träffa andra hästägare”

• Övrigt

”Jag tycker att Styrelsen har valt bra evenemang och genomfört det bra”

”Tycker ni har ett brett och varierande utbud av aktiviteter. Ni syns och hörs hos

medlemmarna”

”Utifrån tidigare aktiviteter som jag deltagit i är besök hos tränare och Owners Day som 
är mest lyckade. Vi får se och uppleva tränarnas vardag och Owners Day är det bästa 
marknadsföringsfönstret för SHF”





Vad skulle du vilja se mer av i föreningens 
aktivitetsprogram framöver? Skriv ner dina 
förslag och var så specifik som möjligt.
• Digitala seminarier

• Resor och utflykter

• Fler besök hos tränare, både större och mindre tränare

• Föreläsningar. Stuteribesök. 

• Menhammar där de har flock med hingst och ston för ”fribetäckning”, hur väljer man ston, hur fungerar 
det, ett fåtal ston eller tar man in nya när någon är dräktig?

• Vid aktiviteter samordna en mötesplats så att ägare till en häst kan träffas. Nu är det jättetrevligt med 
Facebook-gruppen

• Att vi bibehåller de aktiviteter som har varit med intressanta temakvällar och resor.

• Besök hos tränare och stuterier. Temakvällar i Arkaden med intressanta föreläsare.

• Gärna träffar vid tex stortrav typ Hambletonian, Prix d´Ameriqe och liknande med storbild

• Jag är nöjd med blandningen av resor, temakvällar och TOD

• Frågor rörande hästägande- ställ krav på Solvalla

• Gå hårt åt Solvallas styrelse för att förbättra för hästägarna och få ett stopp för publikminskningen! Den 

enda tävlingen är inte Elitloppet! Nästan löjligt att de börjar nu att lansera Elitloppshelgen redan nu! Det 

kommer att avfolkas mer och mer. .

• Ta bort V86 från Solvalla så man kan vara på plats oftare!

• Två Owner's Day?

• Gärna resa till Wången med info om Wången kanske i kombination med travtävling i Östersund eller 

annan närliggande bana norröver

• Fortsätt i samma anda men försök locka nya personer för att öka och föryngra den sinande 

skaran av äldre hästägare.

• Besök på stall Zet. - Fler tränarbesök, kanske av tränare som jobbar med lite andra idéer…? -

Ta om besöket med hovslagaren - såå bra! Nu kanske man har fler frågor. 

• Resor med innehåll av hög kvalitet vad det gäller travSPORTEN.

• Temakvällar med intressanta gäster och besök hos tränare

• Besök hos Jörgen Westholm, besök hos stall Zet, besök hos uppfödare och mindre 

amatörtränare. Besök hos Team Peter Norman Besök på Menhammar och träffa föl och 

avelshingstar

• Andelshästbesök (Bagheera Montana) synd det inget blev och den ljusa årstiden

• Trevligt med resor till andra travtävlingar

• Jag åkte en gång en resa till Normandie tror det var 3 eller 4 dagar med flera utflykter inkl

tävlingsdag tror det var 40-50 på resan. Väldigt bra

• Kurser i matematik så att medlemmarna kan ses hur mycket en hästgård måste vinna för att 

gå ihop. Dessutom utser i svenska språket så medlemmarna kan läsa propositioner och 

stamböcker Statistikkunskaper skulle heller inte sitta i även 

• Fler temakvällar med tonvikt på travpolitiska frågot. Ett exempel är momsfrågan (varit en 

gång, men tål att upprepas. Andra exempel är oranisationspolitiska (hur göra för att få bort det 

otillörliga inflytandet från Vi hästägare till förmån för Nät och SHF; utrensningar i ST så att 

organisationen går från komplett oduglig till i vart fall duglig).













Har du några förslag på hur vi kan öka 
medlemsengagemanget och skapa en bättre 
upplevelse för våra medlemmar?
• Vore trevligt med ett café på tävlingsdagarna till bra priser. Som klassiska hästägar-

café. Inte roligt att fika för hutlösa priser på Solvalla idag.

• Bättre avtal med årsplatser på Bistron. Varför ska vi betala fullt pris på alla stordagar 
såsom Elitloppet m.m.? För några år sedan hade vi 500 kronor i Rabatt såväl Lördag 
som Söndag men i år inte en enda krona. Vi har ju redan inträdet via vårt årskort från 
ST som hästägare och nu ska vi betala inträde ändå, många har dessutom 
prenumeration på programmet som vi får betala en gång till.

• Filmvisning.

• Skapa program så att medlemmarna lättare kan träffas. Vid Owners Day hade en 
skylt nere vid banan varit trevligt där man kunde samlas (om man vill). En träff på 
Westholms gård hade varit trevligt

• Att hästägarloungen kommer till så medlemmar kan träffas naturligt på tävlingsdagar.

• Samarbete med Solvalla Vänner och Veteraner med temakvällar och studiebesök 
hos tränare och stuterier o.dyl.

• Fler andelshästar

• Bjud på besök på banan och bjud på Kaffe+ och ev mat.

• I stort krävs en bättre ekonomi för hästägare. I det dagliga bör ägarna premieras och 
synas mer under tävlingarna både på banan och i tv utsändningar

• Förmåner för medlemmar på solvalla- förhandla med Stock travsällskap

• Sponsra Solvallas vänner och veteraner. Se till att Pontus , som har hand om 
restaurang erna sparkas. Då kan vanligt folk gå dit. Hutlösa priser!

• Har ni inventerat vad medlemmarna har för yrken? Det kan leda till ytterligare aktiviteter som 
ligger lite utanför hästen.

• Kanske ha någon stående återkommande aktivitet exempelvis ”första travtävlingen varje 
månad/kvartal/xxx” har man någon samling/träff där man kan träffas/äta/någon info så man 
kan planera och vet när något inträffar.

• Det skulle vara till stor hjälp om vi hade en kväll då man fick information och hjälp med det 
praktiska hur man ska skapa bolag för hästägandet. Både för person som vill få det att gå 
ihop själv med egen häst men även hur man kan skapa bolag där fler är andelsägare. Ju fler vi 
får in i sporten ju bättre är det för alla parter.

• Föredragshållare av högsta klass drar medlemmar till mötet. Bara att fortsätta.

• Träffas lite då och då på onsdagar på plats på Solvalla- typ medlemskväll

• Det är svårt eftersom hela branschen har lite jobbigt just nu med ökande kostnader. Jag har 
dessutom hästar i Finland också och det är samma sak där.

• Uppmana alla nuvarande medlemmar att engagera släkt o vänner och därmed få fler 
medlemmar

• Jag tycker ni gör det bra i rådande förhållanden

• Det svåraste som finns.......fortsätt som ni gör nu med mail, inbjudningar, stallbesök etc. En 
bra idé är (nedan) att fråga om intresse att aktivera sig i något.

• Ha små egna tävlingar på tävlingsdagarna u umgås med varandra

• Stärka SHF:s engagemang i travpolitiska frågor

• Bättre rabatter i restauranger och barer

• Svårt då jag tycker ni gör många bra saker men det tar förmodligen längre tid innan det sätter 
sig hos hästägarna.







Har du några andra kommentarer eller synpunkter 
som du vill dela med dig av när det gäller Solvalla 
Hästägarförening?
• Föreningen gör ett bra jobb och försöker engagera oss 

hästägare, men utbud av andra aktiviteter och intressen medför 
för vår del att vi är passiva medlemmar. Tack för att ni kämpar 
på!

• Ni jobbar på bra! Fortsätt så.

• Bra jobbat för det mesta av er från en nöjd medlem.

• Tycker ni gör ett bra jobb och är väldigt snabba på att svara på 
frågor.

• Att vi hittar ett sätt att locka till oss de yngre hästägarna till 
föreningen.

• Jag tycker SHF i stort sätt gör ett bra jobb som givetvis kan 
finslipas och bli ännu bättre

• Jag tycker att föreningen gör ett bra jobb med att försöka skapa 
en bättre atmosfär med övriga inblandade på Solvalla

• Ni gör ett bra jobb

• Konstigt att inte fler är med i föreningen. Informera om på 
travskolan så fler yngre kommer med?

• Alltså ni har ett GRYMT fika efter temakvällarna!!! Sååå gott med 
smörgåstårta när man har stressat till Solvalla efter jobbet-och 
vilken kvalité på smörgåstårtan!!! Den bästa! 10 av 10!

• Kanske vi skall försöka få in lite ungdomar från Travskolan?

• Fler besök på Valla. Gemensamt

• Lite mera engagemang för typ andels hästar, tur att man får en 
del info av Westholms team/hemsida/hästskötare

• Den tycker jag sköts alldeles utmärkt.

• Hästägarföreningen bör få mer uppbackning av Styrelsen. 
Kanske en tävlingsdag tillsammans med Veteranerna men ingen 
djävla breddag.

• Jag är glad över att vara med i Solvalla Hästägarförening och 
känna känslan, gemenskapen och spänningen i att vara 
"hästägare". Dessutom upplever jag de mail som ni skickar, både 
personliga och trevliga. Alltid intressant att höra Jörgen W´
kommentarer före och efter loppen.

• Bra jobbat




